

新創建集團成員 Members of NWS Holdings

新聞資料 Media Information

新巴城巴臨時交通安排(發佈時間:1115) NWFB & Citybus Special Traffic Arrangement

(2019 年 9 月 7 日—香港)因應香港機場管理局及運輸署的特別交通安排,城巴所有於上午 10 時 30 分起由市區開出的 E 線班次,將改以東涌為終點站。前往機場的乘客,請乘搭城巴機場快線(「A 線」)。另外, S 線於上午 11 時起暫停服務。不便之處,敬請見諒。

(7 September 2019, Hong Kong) Corresponding to the special traffic arrangement of the Airport Authority Hong Kong and the Transport Department, All Citybus E routes departing from downtown from 10:30am will be terminated at Tung Chung. Passengers heading for the Airport can use the service of Cityflyer ("A routes"). Besides, S routes are suspended service from 11am. We are sorry for any inconvenience caused.

路線 Routes	安排 Arrangement
E11, E11A, E21, E22, E22A, E23, E23A	由市區開出的班次將改道行駛,以東涌為終點站及不入機場。 Departures from downtown will be diverted to terminate at Tung Chung, omitting Airport.
S1, S52, S56	暫停服務 Suspended service

- 完 End -